
Allereerst wensen wij u en uw familie een sprankelend en gezond 2023. 
Samen met onze N-VA-ploeg hopen wij u ergens in ons dorp te mogen 
ontmoeten deze winter. Een unieke gelegenheid hiervoor is natuurlijk 
onze traditionele nieuwjaarsreceptie om het nieuwe jaar meteen met 
een positieve noot in te zetten. 

Nieuwe realiteit
Ondertussen is 2022 afgesloten. Het zijn turbulente en moeilijke tijden. 
Internationaal, nationaal en ook dichter bij ons zijn heel wat zaken 
gebeurd of aan het licht gekomen. Na de coronacrisis zijn we nu weer 
in een energiecrisis beland. De gevolgen van deze crisis voelt ieder van 
ons in zijn portemonnee. Ook onze gemeente ontspringt de dans niet. 
Stijgende grondstofprijzen, indexsprongen, stijgende personeels-
kosten,… Het behoort allemaal tot de nieuwe realiteit, maar wij blijven 
niet stilzitten. 

Goede huisvader
We beheren de gemeentelijke fi nanciën met een kritische blik en nemen 
onze verantwoordelijkheid waar nodig. Als goede huisvader kijken we 

naar wat noodzakelijk is voor het goed beleid en de goede zorg die 
u van onze gemeente mag verwachten. Minder prangende uitgaven 
worden geschrapt en we evalueren van dag tot dag welke projecten 
we vooruitschuiven om naar goede gewoonte het fi nanciële evenwicht 
keurig te bewaren. We hebben al heel wat werk verricht voor u, maar er 
ligt ook nog veel werk op de plank. 

Ook in 2023 en de daaropvolgende jaren mag u op onze inzet rekenen. 
Heeft u vragen of ideeën, laat het ons dan vooral weten. U vindt onze 
contactinfo op de website van N-VA Stabroek of op de gemeentelijke 
website.

Met vriendelijke groet en hopelijk tot op een of 
andere gelegenheid in ons dorp,

Namens ons voltallig N-VA-bestuur,

Rik Frans 
Burgemeester

Kleuterschool en gymhal 
“GBS De Rekke” zijn klaar
Met trots kunnen we vertellen dat onze nieuwe kleuterschool en gymhal “De 
Rekke” in Hoevenen is gerealiseerd. De zaal werd eind november opgeleverd en 
zal in januari gretig in gebruik genomen worden door de school en verschillende 
sportclubs. Het ontmoetingscentrum met daarboven de senioren- en zorgflats is 
ook al ver gevorderd. Over enkele weken is de ruwbouwfase klaar. Deze site zal een 
ontmoetingsplaats worden voor de vele inwoners die Stabroek rijk is.

NIEUWJAARSRECEPTIE 
met Peter De Roover

Vrijdag 20 januari 2023 
Deuren: 19.30 uur

Kerk Attenhoven, Hoevenen

Iedereen meer dan welkom! 

Beste inwoner van Stabroek, Putte en Hoevenen

Stabroek
stabroek@n-va.be N-VA Stabroekwww.n-va.be/stabroek
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Elektrische fietsen en Poppy deelauto’s in Stabroek 
Eindelijk! Weldra vindt u de elektrische deelfietsen van Donkey Republic terug 
in het Stabroekse straatbeeld. Voor een paar luttele euro’s geniet u van de vele 
voordelen die elektrisch fietsen biedt. 

Wij voorzien op volgende plaatsen hubs voor de elektrische deelfietsen: Kiss- 
and-ride Stabroek, Stabroek Dorp, Moretusplein Putte, ’s Hertogendijk, Krekelberg 
en Frans Oomsplein in Hoevenen. Neem de fiets, zo werkt u aan uw conditie en 
tegelijkertijd aan het milieu.

Ook Poppy maakt zijn intrede in Stabroek. De gekende rode deelwagens worden 
populairder met de dag. Goed voor het milieu, goed voor uw portemonnee én 
gemakkelijk, want alles is inbegrepen. Voor de mensen die maar af en toe een auto 
nodig hebben, is Poppy de ideale oplossing. Het lijdt geen twijfel dat dit succes zal 
hebben.

Vlnr. schepenen Veerle Nonneman, Ludo Reyntjens,  
burgemeester Rik Frans en schepen Sarah Demartelaere.

Stabroek weer  
een beetje  
fietsvriendelijker
De gemeente kocht mobiele nadarhekken voor 
fietsen aan. Met deze investering maken we eve-
nementen in onze gemeente fietsvriendelijker. De 
hekken bieden plaats aan 210 fietsen. 

Ook openbare plaatsen als het Picoloplein en 
Jeugdcentrum JOS worden onder handen geno-
men zodat u er uw fiets op een veilige manier kunt 
stallen. Dat is dringend nodig, aangezien meer 
en meer mensen de fiets gebruiken voor korte 
verplaatsingen.

Vlnr. schepenen Veerle Nonneman, Sarah Demartelae-
re, Ludo Reyntjens en burgemeester Rik Frans. 

Fietsbeleid: Stabroek bundelt 
krachten voor ‘modal shift’
De fiets heeft zijn prominente plek op de openbare weg veroverd. De 
komst van de elektrische fiets, de speed pedelec, nieuwe accenten in 
het mobiliteitsbeleid, maar ook de huidige energiecrisis en de dure 
brandstofprijzen vormen een stimulans voor een toekomst aangedre-
ven door fietspedalen. 

Ook bedrijven als Evonik en BASF 
dragen duurzame mobiliteit hoog 
in het vaandel. Enkele lokale 
besturen, waaronder Stabroek, 
de Provincie Antwerpen, Port 
of Antwerp-Bruges en VOKA 
bundelden daarom de krachten 
met deze petrochemische reuzen 
om een duurzaam woon-werk- en 
schoolverkeer te realiseren in het 
noorden van Antwerpen. Ook hier 
ligt de focus sterk op de fiets.

Charter Fietsbeleid
Om die samenwerking tussen 
industriële ondernemers en lo-
kale besturen kracht bij te zetten, 
ondertekenden we het charter 
‘Fietsbeleid Polder en Noorder-
kempen’. Daarin engageren we ons 
om samen de fiets- en verkeers-
veiligheid integraal aan te pakken, 
zowel voor de werknemers in de 
haven als voor de inwoners rond 
het havengebied. Deze investerin-
gen in fietsbeleid zetten de ‘modal 
shift’ kracht bij en zetten ons 
verder op koers naar het realiseren 
van de klimaatdoelstellingen.

Vernieuwing fietspaden
In het kader van dit project hebben 
wij de prioriteit gegeven voor de 
vernieuwing van de fietspaden aan 
de Parijseweg, Abtsdreef en Hoge 
Weg. De nodige voorbereidingen 
zijn reeds opgestart, zodat we zo 
snel mogelijk aan de slag kunnen.

Schepen Sarah Demartelaere onder-
tekent het charter ‘Fietsbeleid Polder 
en Noorderkempen’.

stabroek@n-va.be
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Veilig verkeer in een leefbaar Stabroek
We blijven als N-VA Stabroek op regelmatige basis in overleg 
gaan met andere overheden over de verkeersdoorstroming in ons 
dorp. We erkennen en delen uw frustraties rond mobiliteit, het 
fileleed en het sluipverkeer in de woonwijken. Dat kan en mag 
gewoon niet blijven duren! 

Op bestuurlijk, provinciaal maar ook op federaal niveau trekken 
we alle registers open om de NX te realiseren, de doorstroming 
te maximaliseren en de veiligheid van onze weggebruikers te 
optimaliseren.

Veilig voor elke weggebruiker
We streven naar extra verlichting en duidelijke wegmarkering 
aan gevaarlijke punten op de gewestwegen. We zijn vragende 
partij om het vrachtverkeer te weren van de grote verkeersassen. 
Op deze manier creëren we een veilige plek voor elke  
weggebruiker. Het is verre van een makkelijk dossier. Voor-
uitgang neemt tijd in beslag, maar we blijven vechten voor een 
leefbaar Stabroek, ook op het vlak van mobiliteit. 

Duim voor bestuurders
De invoering van de zone 30 in woonwijken zetten we kracht bij 
met extra signalisatie op de baan en de installatie van snelheids-
meters die chauffeurs hun reële snelheid tonen. Op deze manier 
hopen we bestuurders te sensibiliseren en te wijzen op hun  
rijgedrag. Volgen bestuurders de regels? Dan krijgen ze een duim 
te zien als opsteker voor hun keurig rijgedrag. Bestuurders die 
zich aan de zone 30 houden, krijgen een duim. 

Meer bomen voor een groener Stabroek
Er is een akkoord over een bomenplan in Stabroek. In functie van klimaat 
en milieu willen wij graag verder investeren in groenaanleg en bomen. Bij de 
heraanleg van nieuwe infrastructuur voorzien we meer bomen en werken we 
met waterdoorlatende materialen. Ook planten we samen met u een geboorte-
bos aan in Hoevenen. Inzet voor een nette gemeente doen we door middel van 
verschillende acties in samenwerking met de organisatie Mooimakers. Verder 
zetten we in op camera’s om sluikstorten tegen te gaan.

Skaters en outdoor 
fitness
Deze legislatuur beogen we een mooi stuk grond 
aan te kopen om er een nieuwe ‘Urban zone’ 
neer te zetten. De skaters zullen zich dan echt 
kunnen uitleven. 

Aan het nieuwe ontmoetingscentrum “Schoem” 
komen outdoor fitnesstoestellen in het mooie 
park dat er komt in samenwerking met onze 
knappe koppen van PITO. 

Veilig Stabroek
Het achtste BIN (BuurtInfor-
matieNetwerk) is opgestart door 
raadslid Patrick Kloeck. Nu is 
bijna onze volledige gemeente 
ingekleurd door BIN’s.  Horen, 
zien en bellen naar 101 blijft de 
boodschap. Samen staan we  
sterker en kunnen we streven 
naar een nog veiliger Stabroek. 

Raadslid Patrick Kloeck en  
burgemeester Rik Frans.

En dan nu tijd voor leuke dingen: 
Wilt u weten wat onze burgemeester en schepenen doen? Dan kunt u hen volgen op Facebook of Instagram. 

www.n-va.be/stabroek
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


